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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Ylva Johansson (S)

2014/15:547 Ungdomsgaranti utan effekt

IFAU menar att ungdomsgarantin på 1990-talet inte hade någon som helst 
effekt. Trots detta är det en av de få arbetsmarknadspolitiska åtgärderna som 
den nuvarande regeringen har som lösning för att råda bot på arbetslösheten.

Samtidigt har regeringen i vårbudgeten beslutat om att ta bort nedsättningen av 
socialavgifterna för unga, en åtgärd som de facto har gett resultat och som nu 
skapar en stor oro hos alla ungdomar och företagare som har ungdomar 
anställda.

Jag vill därför fråga arbetsmarknadsminister Ylva Johansson följande:

 Vad får arbetsmarknadsministern att tro att ungdomsgarantin som sedan 
tidigare har fått så stor kritik skulle fungera 25 år senare?

 Anser inte arbetsmarknadsministern att det är vanskligt att göra 
förändringar när det gäller socialavgifterna för unga innan regeringen 
har några konkreta åtgärder som faktiskt kan skapa fler jobb för unga 
och som ökar incitamenten för företagen att anställa fler?
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